
Z Á P I S N I C A 

Zo  zasadnutia obecného zastupiteľstva v Polomke, konaného 

dňa 19. februára  2015 

 

 

 

 

 

Prítomní : Podľa prezenčnej listiny 

 

Ospravedlnení :   Mgr. František Hereta 

       Ing. Ivan Brozman    

   

 

Program rokovania : 

1/   Otvorenie 

2/   Voľba návrhovej komisie 

3/   Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  a kontrolnej činnosti 

4/   Zhodnotenie stavu bezpečnosti a vývoja kriminality za rok 2014 

5/   Schválenie plánu kultúrno-výchovnej činnosti na rok 2015  

6/   Informácia o vývoji získavania zdrojov z fondov EÚ 

7/   Rôzne 

- Schválenie Štatútu obecnej knižnice v Polomke 

- Schválenie vypracovania projektu  Horehronsko-muránska cyklotrasa 

- Odpredaj akcií obce Polomka spoločnosti Prima Banka Slovensko, a.s. 

- Výpoveď nájomnej zmluvy z nebytových priestorov na ul. SNP č. 60 

 ( predajňa TWD ) 

- Žiadosť Márii Horváthovej, bytom Polomka, Sama Chalúpku č. 1 

- Schválenie rozpočtového opatrenia č. 1/2015 

8/   Interpelácia a diskusia 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Starosta obce pán Lihan privítal na zasadnutí poslancov obecného zastupiteľstva  a  ostatných 

prítomných. Podal informáciu, že všetci poslanci zložili zákonom predpísaný sľub. Za 

zástupcu starostu určil  Ing. Ivana Brozmana.  

Podľa prezenčnej listiny konštatoval, že na zasadnutí obecného zastupiteľstva je prítomná 

nadpolovičná väčšina poslancov, čím bolo zasadnutie uznášania schopné. 

Vedením zápisnice z rokovania poveril p. Hebeňovú a Skalošovú,  referentky  obecného  

úradu. 

Za overovateľov správnosti zápisnice z rokovania určil pána Romana Bešinu a Dušana 

Mušku.  

Starosta obce predložil na schválenie program rokovania obecného zastupiteľstva, ktorý bol 

všetkými hlasmi schválený.    

 

 

2./ Voľba návrhovej komisie 

 

 

Starosta obce predložil návrh, aby do návrhovej komisie boli zvolení títo poslanci: 

p. Ing. Marian Jagerčík, doc. Ing. Jaroslav Varecha, PhD. , Ing. Vladimír Hrablay. 

K návrhu neboli žiadne pripomienky a návrhová komisia bola jednomyseľne zvolená. 

 

 

3/  Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  a kontrolnej činnosti 

 -  reg. č. 2015.11 

 

 

Predkladá : Ing. Jozef Svetlák, hlavný kontrolór obce. Správa bola poslancom predložená na 

zasadnutí obecného zastupiteľstva.   

Venoval som sa dohľadu na zasnežovaní lyžiarskeho strediska a príprave lyžiarskej sezóny. 

Dohľad vykonávam aj v súčasnom období a pomáham operatívne riešiť vzniknuté situácie. 

Na ekonomickom úseku rozpočtovej a podnikateľskej časti som kontroloval jednotlivé 

účtovníctva a konštatujem, že sú vedené v súlade s platnou legislatívou.  

Spracoval : Ing. Jozef Svetlák, správa je prílohou zápisnice. 

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo 9 

za :  9  

 

U Z N E S E N I E 

č. 14/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  b e r i e  n a  v e d o m i e  

      správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva a kontrolnej činnosti    

 

 

4/  Zhodnotenie stavu bezpečnosti a vývoja kriminality za rok 2014  -  reg. č. 2015.12 

 

 

Predkladá :  Ing. Lihan – správu ste dostali domov, otváram diskusiu.    

Spracoval :  OO PZ Pohorelá. Správa je prílohou zápisnice. 



Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo 9 

Za: 8 

Zdržal sa : 1  

U Z N E S E N I E 

č. 15/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  b e r i e  n a  v e d o m i e  

      zhodnotenie stavu bezpečnosti a vývoja kriminality za rok 2014 

 

B/  ž i a d a 

      pripraviť podklady k prerokovaniu zriadenia obecnej polície     

 

         Zodpov.: starosta obce 

         Termín :  23.04.2015  

 

 

5/  Schválenie plánu kultúrno-výchovnej činnosti na rok 2015  -  reg. č. 2015.13 

 

 

Predkladá :  Diana Ďurčenková, kultúrna referentka. Plán kultúrno-výchovnej činnosti bol 

poslancom zaslaný.    

Spracoval :  komisia pre kultúru a školstvo. Plán je prílohou zápisnice. 

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo  9 

Za :  9  

U Z N E S E N I E 

č. 16/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  s c h v a ľ u j e   

      Plán podujatí  na rok 2015 tak, ako bol predložený a upravený. 

      1. Podujatie 3.5.2015 pouličný futbalový turnaj o pohár SMERU – SD sa mení na   

pouličný futbalový turnaj ( memoriál futbalovej osobnosti ) s podporou SMERU SD  

          – športová komisia do 10 dní navrhne osobu, podľa ktorej bude memoriál pomenovaný.  

Návrh predloží na zasadnutí  obecného zastupiteľstva 

      2. doplniť názov projektu, ktorý podalo občianske združenie SPOKAT  BREZINKY  

         - folklórne ľudovoumelecké podujatie  Horehron, Horehron ty krásny Horehron  

 

 

6/  Správa  o vývoji získavania zdrojov z fondov EÚ  -  reg. č. 2015.14 

 

 

Predkladá :  Ing. Ján Lihan, starosta obce. Som za to, aby sa tento bod stiahol z programu 

rokovaní, nakoľko toho času nie sú žiadne výzvy. Nie je pripravené žiadne programovacie 

obdobie.      

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo  9 

Za :  9  



 

U Z N E S E N I E 

č. 17/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  b e r i e   n a  v e d o m i e    

      informáciu starostu o vývoji získavania zdrojov z fondov EÚ  

 

 

7/1  Schválenie Štatútu obecnej knižnice v Polomke  -  reg. č. 2015.15 

 

 

Predkladá :  Diana Ďurčenková, kultúrna referentka. Návrh štatútu bol poslancom doručený. 

Spracoval :  Metodička verejnej knižnice Mikuláša Kováča v Banskej Bystrici Mgr. Silvia 

Čorbová.   Požiadala o schválenie z dôvodu zjednotenia Štatútov obecných knižníc. Štatút je 

prílohou zápisnice. 

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo 7 

Za :  9  

 

U Z N E S E N I E 

č. 18/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  s c h v a ľ u j e    

      1. Štatút obecnej knižnice v Polomke  

      2. Za knihovníčku obecnej knižnice p. Ďurčenkovú Dianu 

 

 

7/2  Schválenie vypracovania projektu  Horehronsko-muránska cyklotrasa 

  -  reg. č. 2015.17 

 

 

Predkladá :  Ing. Ján Lihan, starosta obce. Oznámil poslancom prípravu projektu Horehronko-

muránskej cyklotrasy a požiadal pána Príboja o oboznámenie s projektom.  

Ing. Príboj  - myšlienkou na vybudovanie cyklotrás prišiel pán starosta  začiatkom novembra 

2014.  Aby obyvatelia obcí mali trasu zmysluplnú, je treba  zapojiť do projektu aj susedné 

obce a to Bacúch, Závadku, Heľpu, Pohorelú, Valkovňu a Muráň. Po komunálnych voľbách 

bolo prvé stretnutie  starostov dotknutých obci, kde sa s myšlienkou vybudovania cyklotrás 

v katastroch týchto obcí stotožnili a dohodli sa. Obec Polomka začne verejné obstarávanie na 

projektanta. Po doručení cenových ponúk bolo druhé stretnutie starostov obcí a z najnižšej 

cenovej ponuky vyplynulo, že pri predpokladanej výške cyklotrás cca 120 km by boli náklady 

na projektovú dokumentáciu v rátane inžinierskej činnosti 185 €/km vrátane DPH.  

Spolufinancovanie bolo dohodnuté tak, že každá obec si zaplatí tú dĺžku cyklotrasy, ktorá je 

v jej katastri. Podľa predbežného zistenia v katastri obce Polomka by malo byť približne 31 

km cyklotrasy. Na flipčartovej tabuli je návrh cyklotrás v k. ú Polomka. 

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo  9 

Za: 9  

 



U Z N E S E N I E 

č. 19/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  s c h v a ľ u j e    

      vypracovanie projektu – Horehronsko-muránska cyklotrasa  

 

 

7/3  Odpredaj akcií obce Polomka spoločnosti Prima banka Slovensko, a.s.  

 -  reg. č. 2015.18 

 

 

Predkladá :  Ing. Ján Lihan, starosta obce.  

Od Prima Banky sme dostali ponuku na odpredaj  akcií obce Polomka spoločnosti Prima 

Banka. Podľa údajov k 31.12.2014 obec vlastní akcie spoločnosti Prima Banka Slovensko a.s. 

v celkovej menovitej hodnote  4 389 €. Za tieto akcie nám ponúkajú 6 600 €.  Uvedená 

ponuka na odkúpenie akcií je platná do 20.03.2015.   

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo  9 

Za: 9  

 

U Z N E S E N I E 

č. 20/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  s c h v a ľ u j e    

      odpredaj akcií obce Polomka spoločnosti Prima banka Slovensko, a.s. v celkovej    

hodnote 6 600 €  do  20.3.2015     

 

 

7/4  Výpoveď nájomnej zmluvy  - predajňa twd, Osloboditeľov 60  -  reg. č. 2015.19 

 

 

Predkladá :  Ing. Ján Lihan, starosta obce.  

Dňa 29.1.2015 sme dostali výpoveď nájomnej zmluvy – predajňa twd na ulici SNP č. 60 od 

Ing. Igora Patráša, majiteľa a riaditeľa firmy trendwood. Nájomný vzťah chce ukončiť 

30.apríla 2015. Pán Patráš sa vyjadril, že už niekoľko rokov je táto prevádzka stratová. Ja som 

za to, aby v týchto uvoľnených  priestoroch zostala prevádzka s tým istým sortimentom 

tovaru, aký bol doteraz.     

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo  9 

Za: 9  

 

U Z N E S E N I E 

č. 21/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  b e r i e  n a  v e d o m i e    

      výpoveď nájomnej zmluvy z nebytových priestorov ( Trendwood-Ing. Igor Patráš,  

       Kremnička 5, Banská Bystrica )    



 

 

7/5  Žiadosť Márii Horváthovej, Sama Chalúpku č. 1  -  reg. č. 2015.20 

 

 

Predkladá :  Ing. Ján Lihan, starosta obce.  

Pani Horváthová zo Sama Chalúpku č. 1 podala žiadosť o vrátenie pozemku. Týka sa to  

uličky z ulice SNP na ul. Sama Chalúpku. Zároveň žiada uvoľnenie vchodu do jej rodinného 

domu. Aby sa s uvedeným problémom oboznámili aj noví poslanci, prečítal list zo dňa 

19.6.2012, list zo dňa 9.12.2014 a list zo dňa 17.2.2015, ktorý pani Horváthová zaslala.  

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo  9 

Za: 9  

 

U Z N E S E N I E 

č. 22/2015-OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  b e r i e  n a  v e d o m i e    

      žiadosť Márii Horváthovej, bytom Polomka, Sama Chalúpku č. 1    

 

B/  u k l a d á 

      stavebnej komisii prešetriť žiadosť pani Márii Horváthovej, bytom Polomka, Sama 

Chalúpku č. 1. Výsledok šetrenia žiadosti  predložiť na najbližšom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva  

 

         Ukladá : stavebná komisia 

         Termín: 19.03.2015 

 

 

7/6  Schválenie rozpočtového  opatrenia č. 1/2015  -  reg. č. 2015.21 

 

 

Predkladá :  Ing. Ján Lihan, starosta obce.  

Od 1.2.2015 pani Ďurčenková prechádza do správy obce. V súlade s ods. 2 písm. b) § 14 

zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  je potrebné schváliť 

prekročenie príjmov a prekročenie výdavkov. 

- zvýšenie príjmov na podpoložke 111003 41   výnos dane z príjmov o 71 249,- €  

- zvýšenie výdavkov na podpoložke 0950  642005 41   dotácia pre SZUŠ o 38 199,-€ 

- zvýšenie výdavkov na podpoložkách 0820  610 41   mzdy a kultúra  o 5 965,-€ 

                  620 41   odvody a kultúra o 2 085,-€ 

                620 41   služby a údržba kultúra o 25 000,-€ 

-zvýšenie príjmov na podpoložke 312001 111    normatív ZŠ  o 9 863,-€ 

-zvýšenie výdavkov na podpoložkách 09xxx  111   výdavky ZŠ  o 9 863,-€   

 

Hlasovanie o celkovom návrhu na uznesenie 

Prítomných poslancov bolo  9 

Za: 9  

U Z N E S E N I E 

č. 23/2015-OZ 



 

Obecné zastupiteľstvo 

A/  s c h v a ľ u j e 

      rozpočtové opatrenie č. 1/2015 tak, ako bolo predložené  

 

 

8/ Interpelácia a diskusia 

 

Starosta – oboznámil poslancov, že na zasadnutí Komisie pre kultúru a šport sa členovia 

komisie zaoberali  aj väčšou potrebou propagácie podujatí a to prostredníctvom našej 

internetovej stránky a sociálnych sietí - na tomto už pán Hereta pracuje. Zriadením stálej 

galérie v spoločenskej miestnosti nad garážami pre domácich a regionálnych vystavovateľov, 

poprípade koncertnú činnosť- prízemie a dvor je upravený, treba doriešiť hranicu pozemku, sú 

tam stromy, ktoré treba odstrániť. Obnovou premietania filmov v kinosále, prípadne vonku na 

kolbisku. Jedno premietanie by stálo 60 €  – k tomuto sa vyjadril Aleš Hereta, ktorý povedal, 

že by to mohli skúsiť.  

Starosta - obec by vyberala  vstupné 2 € na osobu. Skúsili by sme premietať počas troch 

mesiacov. Uvidíme, či nebudeme stratoví.  

Maruškin – na rade sme sa zaoberali aj priestormi v spoločenskej miestnosti. Treba tam 

najskôr urobiť WC, až potom sa môže využívať na rôzne podujatia. Terajšie priestory 

knižnice budú voľné, nakoľko sa knižnica presťahuje do priestorov bývalej obradnej 

miestnosti. Voľná miestnosť bude slúžiť ako klubová miestnosť pre seniorov.  

Varecha – komunitné centrum, keď vyjde výzva, či by nebolo dobré ísť do toho   

Starosta – oboznámil poslancov o navrhovaných podujatiach, ktoré navrhla komisia pre šport 

a agroturistiku. Navrhli urobiť ľadovú plochu na troch miestach pri vleku,  na ul. Ždiarskej na 

výhone alebo  pri ČOV 

Kohút -  pri ČOV by bolo dobre, je tam močarisko a trstiny.  

Starosta – na ulici Ždiarskej nie, patrí to urbáru. Pri ČOV treba zistiť, koho je to majetok. Pri 

vleku nemôže byť, je to plocha pána Sviteka. 

Starosta – nočné lyžovanie, základ lyžiarskeho strediska je dostatok snehu a počet 

návštevníkov. Nikoho nemôžeme donútiť, aby prišiel lyžovať.  

Kohút – ako je to za posledné roky, sme ziskoví alebo stratoví ? 

Starosta – sme stratoví, majetkové vzťahy sú tiež dôležité, svah nie je majetkovo 

vysporiadaný. 

Hrablay – či by nebolo možné na internetovej stránke uviesť ubytovanie 

Hereta Aleš – občania, ktorí ubytovávajú boli oslovení, ale na internetovej stránke nechcú byť 

zverejnení 

Bešina – či sa neuvažuje rozšíriť pri lyžiarskom vleku pozemky a niečo vybudovať, aby sme 

pritiahli solventných 

Maruškin – chceli sme odkúpiť horáreň a nedali nám to. Teraz to chátra. Ľavá strana na 

lyžiarskom vleku je neupravená. Treba upozorniť ľudí kvôli bezpečnosti  

Jagerčík – horáreň je už odpredaná 

Starosta – na vleku treba riešiť trafostanicu 

Hrablay – či sa neuvažuje o zľavách pre Polomčanov 

Kohút – ak sa zvýšili nejaké kocky, bolo by dobré, aby sa vydláždila ulička z ulice Záhradnej 

na ulicu Osloboditeľov. 

Starosta – plánuje sa tam robiť zámková dlažba 

Hrablay – na internetovú stránku by sa mala dať taká istá zápisnica, akú dostávajú poslanci. 

V hlasovaní uviesť, ktorý poslanec ako hlasoval. Či by nebolo dobré mať diktafón. 

Kohút – nie všetci môžu chodiť na zasadnutia, hlavne tí ktorí v tom čase pracujú 



Starosta – obecné zastupiteľstvo je verejné, občania môžu prísť.  

Na Košarkoch rómski občania nemajú vodu. Mohlo by sa im nejako pomôcť ? 

Starosta – neplatia vodárňam za vodu, odpojili ich. Mali splátkový kalendár a splácanie 

nedodržujú 

Ondris – ľudia chodia aj na týždňovky, nemôžu chodiť na zasadnutia.  

Chcem sa spýtať, či sa neplánuje robiť chodník pri štátnej ceste od fabriky na vlek kvôli 

bezpečnosti 

Varecha – v škole sú zase nejaké problémy 

Starosta – neviem o ničom, môžeme si zavolať pani riaditeľku 

Kohút – v dozornej rade môžu byť aj neposlanci? 

Starosta – nie, môžu byť len poslanci 

Varecha – na budúcom zasadnutí treba presne určiť členov rady školy 

Hrablay – na budúcom  zasadnutí treba prerokovať, ako sa bude zverejňovať hlasovanie 

Kohút – v bode rôzne by bolo dobre niektoré materiály naskenovať a poslať poslancom. 

Maruškin – je to zbytočná administratíva, doteraz sa to nedávalo a fungovalo to. Dievčatá sú 

preťažené, majú toho veľa 

  

Starosta obce pán Lihan poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva 

ukončil. 

 

 

 

 

Ing. Ján  L i h a n 

   starosta obce 

 

 

 

 

 

Roman  B e š i n a         Dušan  M u š k a         

  I. overovateľ                                              II. overovateľ 

 

 

 

 

Zapisovateľky  :  J.  Hebeňová 

                            E. Skalošová 

 

 Polomka, 25.02.2015 

 

 


